
Mäntynummen sisäilmaryhmän kokous 12.2.2024 klo 9-10  Muistio 
 
Läsnä: Kirsi Hietanen, Lassi Huhtala, Pia Eriksson, Johanna Puro, Janne Keto, Jaakko 
Salminen, Toni Viita, Marjo Ojajärvi, Kaija Moisio, Marika Helenius, Toni Sere, Marko J. 
Nurmi, Mikko Salin, Mirka Kallio, Saleban Abdirahman 
 

 
 
Muistio: 

1. Mikko Salin avasi kokouksen klo 9.01 

• Elina Kaitajoki on siirtynyt toisiin tehtäviin vuoden 2024 alusta 

 
2. Puheenjohtajan ja sihteerin valitseminen 

• puheenjohtajana Mikko Salin ja sihteerinä Marjo Ojajärvi 

3. Edellisen kokouksen muistion (23.10.2023) läpikäyminen ja hyväksyminen 
• hyväksyttiin 

 
4. Esityslistan läpikäyminen ja hyväksyminen 

• esityslista tullut osallistujille teamsin välityksellä 
• päätettiin edetä esityslistan mukaan 

 
5. Käyttäjien edustajien ja rehtorien arvio sisäilmatilanteesta. Käyttäjien edustajana Toni 

Viita 
• rehtori:  

▪ oireilu lisääntynyt syksystä ylätalossa sekä alakoulun puolella 
▪ teknisen lautakunnan kokous 15.2., jonka jälkeen tiedetään jatkosta 

• vahtimestari: käyttäjien puolelta on tullut palautetta 
▪ oireilua siistijöiden taukotilassa, yläkerran käytävän tiloissa, hallinnon 

tiloissa ja kirjastossa 
▪ LinB: oireilua, vaikka tila on remontoitu 
▪ ylätalossa oireet lisääntyneet, yläkäytävässä viemärin hajua 
▪ neuvottelutila aiheuttaa silmäoireita 
▪ luokkien ilmastointilaitteet viilentävät liikaa sekä pitävät häiritsevää ääntä 
▪ keittiö: oireet ovat loppuneet 

  
6. Luokkahenki Oy näkemys sisäilmastosta 

• yleistilanne parempi kuin ennen remonttia 
• oireilua luokissa LinB ja LinD 
• joissakin ylätalon luokissa oireilua 
• tammikuussa luokissa kuiva ilma, taustalla pakkasjakso tammikuussa 

 
7. Kouluterveydenhuollon arvio tilanteesta 

• oppilaiden puolelta ei ole tullut viestiä oirehdinnasta 
 

8. Työterveyshuollon arvio tilanteesta 
• työterveyskyselyssä osa henkilöstöstä kokee sisäilman kuormittavaksi 
• oirehdintaa: väsymystä, äänen käheyttä, silmäoireita noin kolmasosalla 

henkilöstöä 



• henkilöstö ei ole ollut yhteydessä työterveyteen sisäilmaoireista, koska 
henkilöstö odottaa päätöstä väistötiloihin siirtymisestä 

• henkilöstö voi olla työterveyshoitajaan, mikäli oireita on 
 

9. Kiinteistöhuollon toimenpiteet 
• koulun tulevaisuuden ratkaisua odotellaan kiinteistöhuollossa 
• ratkaisut vaikuttavat, mitä koululle tehdään 

 
10. Inspector Sec Oy:n arvio tilanteesta 

• suositellut korjaustoimenpiteet on tehty ja toimenpiteet ovat parantaneet 
kiinteistön kuntoa 

• oirehdinta on lisääntynyt, noin kolmasosa henkilöstöstä kuormittuu sisäilmasta 
• kiinteistöön on tehty ne toimenpiteet, mitä voidaan; seurataan henkilöstön 

oirehdintaa 
• koulun puolelta toivotaan, että kiinteistöä koskevat päätökset tulevat pian 

 
11. Muut asiat 

• ei asioita 
 

12. Seuraava kokous Ma 29.4. klo 9-10 

13. Kokouksen päättäminen, puheenjohtaja päätti kokouksen klo 9.40. 

 


